
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 10/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 09.05.2023 klo 16.15

Paikka: Lyhty (P302), Seminaarinmäki 15

Läsnä: Minea Nirhamo

Atte Urama

Siru Kirkelä

Saku Virtanen

Saaga Rissanen

Veera Hynninen

Friida Vallin

Lotta Seppänen

Anni Hakala

Jimi Rytkönen

Eero Kokkarinen

Janetta Ottosson saapui 16.32.

Emma Kola saapui 16.39.

Venla Vihanto poistui 17.05.

Maria Malinen poistui 17.05.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 16.20.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Siirretään kohta Kansainvälisyys ja tutor kohdaksi 8.



Siirretään kohta Talous kohdaksi 10.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 17.9. Selkee (sober curious), 28.9.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Anni Hakala ja Lotta Seppänen.

5. Hallinto

Kokousta edeltävän viikon iltakoulussa päivitettiin hallituksen tavoitteita ja sääntöjä

syksylle sekä tehtiin joitain uudistuksia, kuten hallituksen to do -tiedosto Driveen sekä

sovittiin syksyn työskentelytiistait. Suunniteltiin myös syksyn tapahtumia.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo osallistui Normaalikoulun johtoryhmän kokoukseen

25.4. Paikalle oli kutsuttu tavanomaisen opiskelijaedustuksen lisäksi opiskelijaedustus

luokanopettajilta, erityispegogiikalta sekä aineenopettajilta. Keskusteltiin erinäisistä

ajankohtaisista asioista. Luokanopettajien edustajana Minea Nirhamo nosti esille

opetusharjoitteluiden ohjauksen, josta opiskelijoilta on saatu paljon palautetta.

Ohjauksesta keskusteltiin määrän lisäksi myös ohjauksen vaihtelevasta laadusta.

JYY on myöntänyt Pedagolle toiminta-avustuksen perusosan 200 €.

Soveltuvuuskokeet järjestetään 14.-16.6. Vielä ei ole varmuutta, tarvitaanko Pedagolta

vapaaehtoisia toivottamaan hakijoita tervetulleeksi.

5.1. Hallituksen virkistäytyminen

Iltakoulun eväät maksoivat 21,91 €.



Kokouksen jälkeinen virkistäytyminen maksoi 6,30 € (KOAS Harjun saunatilojen

vuokra) sekä tilatut ruoat, joiden loppusumma tuodaan seuraavaan kokoukseen.

Syksylle suunnitellaan hallituksen kämppäapproja ja muuta ryhmäyttävää toimintaa.

6. Toimikuntien kuulumiset

6.1. Pedagoginen toimikunta

Aiemmin päivällä ennen kokousta Minea Nirhamo ja Atte Urama osallistuivat

pedagogisen toimikunnan kokoukseen. Kokouksessa keskusteltiin opiskelijoiden

poissaoloista: opiskelijat eivät osallistu pakollisille demoille enää toukokuun aikana.

Tämä kuormittaa opettajia, sillä opiskelijoille täytyy erikseen tehdä korvaavat

tehtävät. Opettajat kokevat, että opiskelijoilla on ajatus siitä että “vapun jälkeen alkaa

loma”. Virallisesti toukokuu on vielä opintokuukausi.

Kasvatustieteen perusopintojen kevätkonferenssi järjestetään 15.5.2023. klo 12-15.

Toimikunnassa on pohdittu konferenssin casejen rakennetta ja hiottu niitä kuntoon,

jotta ilmiöt tulevat esiin tehtävänannoissa.

OKL:n kevätkonferenssi järjestetään 16.5. klo 9-15.30. Jimi Rytkönen ja Siru Kirkelä

osallistuvat. Konferenssissa työstetään ilmiöitä pienryhmäkeskusteluiden merkeissä.

Janetta Ottosson saapui ajassa 16.32.

6.2. Opintoasiatoimikunta

Opintoasiatoimikunta on kokoontunut kaksi kertaa edellisen kokouksen jälkeen, 18.4.

ja 9.5.

18.4. järjestettyyn kokoukseen osallistuivat opiskelijaedustajat Siru Kirkelä ja Veera

Hynninen. Kokouksessa keskusteltiin tulevan vuoden opinnoista, kuten ryhmäko’oista

ja tulevan vuoden muutoksista koskien ensimmäisen vuosikurssin opintoja. Ensi

syksystä alkaen ensimmäisenä vuonna POM-opinnot alkavat vasta keväällä ja syksy



alkaa KTKP020-opintojakson intensiivijaksolla. Tässä kohtaa kokouksessa käytiin

läpi ylipäätään orientaatioviikon ohjelmaa. Kokouksen lopulla nostettiin vielä esille

yhteisten linjausten selkiyttäminen. Esille nostettiin OKL:n sivuaineoikeuden

lykkäämisen periaatteet, opetusharjoittelijoiden ja mokkien ahotointi sekä vauvojen

tuominen mukaan demoille ja luennoille.

9.5. järjestettyyn kokoukseen osallistui opiskelijaedustaja Veera Hynninen.

Kokouksessa keskusteltiin opiskelijavaihdon aikana suoritettavista opinnoista, Sisusta

ja orientaatioviikon käytännön järjestelyistä. Lopuksi kokouksessa nostettiin esille

yhteistyön sujuvuus Pedagon edunvalvojien ja laitoksen välillä koskien kursseista

tulleita palautteita ja niistä viestimistä.

Emma Kola saapui ajassa 16.39.

6.3. Yhteistyötoimikunta

Edellinen tapaaminen on ollut 19.4. Tapaamisella keskusteltiin uudesta OPSista.

Painopistealueita lähdetään työstämään syksyllä.

6.4. YVV-toimikunta

Ei ole kokoustanut.

7. Kansainvälisyys ja tutor

Tutorvastaava Veera Hynninen tapasi tutorien kanssa torstaina 4.5. Tapaamisella

suunniteltiin syksyn tapahtumia, mietittiin fuksimökin rahoitusta sekä muokattiin

fuksikirjettä. Luotiin myös fuksien Telegram-ryhmä, jota testataan tänä vuonna

Facebookin korvaajana.

Fuksimökin suhteen on tehty alustava päätös: fuksimökki pidetään ja rahat siihen

kerätään kasaan esimerkiksi tapahtumien tuotoista. Budjetista keskusteltiin ja

talousvastaavan pyynnöstä tutorit tekevät vielä tarkemmat taulukot ennen varausta ja

lopullista päätöstä. Eräkolkkaa on kysytty ja se on vapaana haluttuna ajankohtana.



Harkitaan, olisiko jotain toista mahdollisuutta, sillä edellisellä kerralla saatiin

palautetta huonosta sisäilmasta.

7.1. Fuksisyksy -23

Pedagon tapahtumat ensimmäiselle kahdelle fuksiviikolle:

27.8. Fuksipiknik, Kirkkopuisto

28.8. Fuksipong, alustavasti Heidi´s Bier Bar

29.8. Kaupunkisuunnistus, alustavasti lähtö satamasta

31.8. Fuksisitsit, Tilia

4.9. Fuksisauna, Opinkivi ja jatkot Timessä (Kasvisten syyskauden avajaiset)

6.9. Kasvisfuksien syysrieha, Seminaarinmäki

7.9. Pedagon norsufutis, Kampuksen kenttä

9.-10.9. Fuksimökki, alustavasti Eräkolkka

Fuksisitseille on suunnitteilla haalarimerkki.

Käytiin läpi orientaatioviikon alustava ohjelma, johon tulee vielä muutoksia:

Ensimmäinen orientaatioviikko alkaa maanantaina 28.8. Pedagon esittäytymisellä ja

tutkinto-ohjelmaan tutustumisella. Mietittiin tähän yhteyteen myös haalarien

sovitusta. OKL:n johtajiston perinteinen esittäytyminen on seuraavana päivänä,

tiistaina 29.8. Keskiviikkona on luvassa kirjastokierroksia sekä OKL Big Picture.

Torstaina tutustutaan ilmiölähtöisyyteen ja infotaan kotiryhmäopiskelusta. Perjantaina

tarjolla on opinto-ohjausta sekä kampuskierros.

Toinen orientaatioviikko jatkuu maanantaina 4.9. Samalla alkaa KTKP020

-opintojakson intensiivijakso. Maanantaina ohjelmassa on opinto-ohjausta sekä

kotiryhmäkierrokset, sillä kotiryhmiin haetaan tiistaina 5.9. Samalla ovat myös

Mukan ja Liiklon pääsykokeet ja Pro-kotiryhmä aloittaa kotiryhmätyöskentelyn.

Keskiviikko alkaa KTKP010-opintojakson luennolla ja yliopiston avajaisilla.

Torstaina tehdään kotiryhmäjako ja aletaan tutustumaan Sisuun. Loppuviikolle ei ole

tarkempaa ohjelmaa vaan se menee KTKP020-opintojakson parissa.



7.2. Fuksitoimikunta

Ideana olisi kasata fukseista ryhmä, jonka vastuulla olisi ainakin soihtukulkueen ja

fuksien haalarimerkkikilpailun järjestäminen. Samalla saataisiin osallistettua

opiskelijoita heti fuksisyksystä alkaen.

Fuksitoimikunta muuttuisi myöhemmin oman vuosikurssinsa ns. vastuuryhmäksi,

joka hoitaisi jatkossa muun muassa kostajaiset ja fuksiaiset.

Keskusteltiin siitä, kuka toimikunnan jäsenet valitsisi ja miten sekä toimikunnan

suuruudesta. Tavoitteena olisi, että toimikunnassa olisi 1-2 henkilöä jokaisesta

kotiryhmästä, yhteensä siis noin 10-15 henkilöä. Tämä helpottaisi myös

fuksitoimikunnan toimintaa: kaikkea ei tarvitse hoitaa itse vaan tietoa voisi levittää

omaan kotiryhmäänsä ja tällä tavoin rekrytä muitakin mukaan järjestelyihin.

Toiminta vastaisi toimihenkilötoimintaa eli toimikunnalla olisi käytössään Pedagon

varat sekä sosiaalisen median kanavat.

Nostettiin esille kysymys siitä, kuka toimisi fuksitoimikunnan tukena. Olisiko

kyseessä joku tutoreista tai hallituksesta vai otettaisiinko toimikuntaa varten

toiminnasta vastaava toimihenkilö. Syksyllä aiotaan testata niin, että tutorvastaava,

puheenjohtaja sekä soihtukulkueesta vastaava tutor ottavat yhdessä vastuuta

toimikunnan käynnistämisestä ja sen tukemisesta.

Venla Vihanto ja Maria Malinen poistuivat ajassa 17.05.

Tauko 17.05 - 17.20.

8. Viestintä

Jäsenkyselyssä kritisoitiin Instagram-stoorien sekavuutta. Siirrytään jatkossa

enemmän myös feedin puolelle.



Nettisivut tulee olla päivitettynä fukseja ja syksyä varten toukokuun loppuun

mennessä.

8.1. Viikkokirje

Pohdittiin, mitä kautta viikkokirje julkaistaisiin, kuka siitä olisi vastuussa ja mikä sen

sisältö tarkalleen ottaen olisi.

Viikkokirje ei saanut juurikaan kannatusta jäsenkyselyssä, mutta toisaalta

Telegramissa viestintää ja yhteistä ryhmää jäsenille toivottiin.

Ehdotettiin, että Telegramiin tehtäisiin kaksi rinnakkaista ryhmää: kanava hallituksen

infoja varten, jolloin kaikki tieto olisi yhdessä paikassa sekä keskusteluryhmä koko

Pedagolle ja sen jäsenistölle.

Keskusteltiin siitä, olisiko Telegramin lisääminen viestintään liian sekavaa, kun

käytössä on jo Instagram, nettisivut ja sähköposti. Toisaalta nostettiin esille se, ettei

Instagramista ja nettisivuilta tule ilmoituksia. Tällöin esimerkiksi viestintä “hei tuu

tänään auttaa sitsien järkkäilyssä” -tyyppisten asioiden suhteen saavuttaisi

Telegrammin kautta jäsenistön nopeammin ja tehokkaammin. Keskusteltiin

siirtymästä Telegrammin puolelle myös siitä näkökulmasta, että fuksiryhmäkin on jo

Telegrammissa.

Palataan asiaan syksyn ensimmäisessä kokouksessa.

9. Menneet tapahtumat

9.1. Kehitettävää/palautetta

Nostoja menneiden tapahtumien palautelomakkeista sekä kyselyistä:

Pedagogaalasta saatiin ristiriitaista palautetta: osa kehui ja tykkäsi tosi paljon, osa taas

sanoi ennen olleen kivempaa. Pedagogaalasta voisi myös tehdä ennen seuraavaa



kertaa jonkin infopläjäyksen: mitä, missä, milloin, miksi? Gaalan konsepti on elänyt

viime vuosina ja se ei välttämättä ole kaikille täysin selvä.

Hoplopista tykättiin ja toivottiin järjestettäväksi myös seuraavana vuonna. Hoplop

siirtyy uusiin tiloihin, jolloin mukaan mahtuu enemmän osallistujia.

9.2. Toteutuneet budjetit

Mielenterveyspäivän tempaus:

Menot: - 23,95 €

Tulot: 0 €

Tapahtuma järjestettiin edunvalvonnan budjetista (100 €).

Kaplaakin ja Pedagon yhteissitsit:

Kaplaakilta on laskutettu heidän osuutensa (tilavuokra + ruoat + muu

ohjelmaan mennyt summa). Kaplaakin laskun yhteissumma on 590€.

Laskun eräpäivä on 18.5.

Punahaalaristen sitsit:

Tappiota yhteensä - 917,73 €.

Näin ollen tappiot jakautuvat seuraavasti:

Pedago: 317,73 €

Magna: 250 €

Parku: 150 €

Asterix: 125 €

Sputnik: 75 €

Tulos - 317,73 €

Kasvisten suursitsit:



Tapahtuma teki tappiota yhteensä - 282 €.

Pedago ei osallistu tappion jakamiseen ainejärjestöjen kesken, koska oltiin

ainoa ainejärjestö, joka sai myytyä oman kiintiönsä kokonaan.

Tulos +/- 0 €

Kostajaiset:

Kostajaisten budjetti (40€) saatiin kasaan kevään käyttämättömistä

hengailuiltarahoista.

Tulos: +/- 0 €

Huhtikuun hengailuilta:

Menot - 41,90 €

Tulot: 0 €

Tapahtuman budjetti oli 40 €.

Tulos - 1,90 €.

Hoplop:

Menot: - 3422,88 €

(sis. vuokra, järjestyksenvalvojat hoplop merkit 300 kpl, vappumerkit 100 kpl)

Tulot: + 3564,38 €

(300 osallistujaa)

Tulos + 141,50 €

Puistositsit:



Menot: 0 €

Tulot: + 10,05 €

Tuloja saatiin palauttamalla sitseiltä kerätyt pullot ja tölkit.

Tulos + 10,05 €

The vappu:

Tulos: +/- 0 €

Toukokuun hengailuilta:

Menot: - 15,57 €

Tulot: 0 €

Tapahtuman budjetti oli 30 €.

Trash tracking:

Menot - 12,38 €

Tulot: 0 €

Tulos - 12,38 €

10. Talous

Yleistä:

Tilin saldo: 5 759,47 €

Jäsenten määrä: 373

Yksi henkilö on maksanut jäsenmaksun suoraan tilille. Ei voida maksaa hänelle tätä

takaisin koska meillä ei ole hänen tilitietojaan.



Kevään talouskatsaus:

Tapahtumista ei ole tullut suuria tappioita, mutta oltaisiin jääty tappiolle ilman

herkkupproja. Tavoitteena olisi jäädä nollatulokseen tai jopa voitolle myös ilman

suuria poikkitieteellisiä tapahtumia.

Tavoite syksylle: kaikki maksulliset tapahtumat jäisivät voitolle.

Jos tilaan mahtuu 100 henkilöä, pyritään laskemaan tulos siten, että voitolle

päästäisiin jo 50 osallistujalla.

Kulukorvaukset:

Ehdotetaan maksettavaksi:

Etunimi Sukunimi Peruste kulukorvaukselle Summa

Nita Kivimäki Kostajaisten palkinnot 30,00€

Friida Vallin Pedaali ry:n lahja sekä kirjekuoria 55,95€

Anni Hakala Mielenterveyspäivän tarjottavien kustannukset 23,95€

Tuire Väärä Snapsilasit punahaalarisitseille (200kpl) 7,80€

Lotta Seppänen Huhtikuun hengailuillan tarvikkeet 36,00€

Lotta Seppänen Trash tracking muovipussit ja kumihanskat 12,38€

Veera Hynninen Hallituksen virkistäytymissauna 6,30€

Atte Urama HopLop tilavuokran maksu 2480,00€

Janetta Ottosson Pedaalin vujut + huhtihengailun munkit 45,90€

Emma Kola toukokuun hengailuillan vohvelitaikinan ainekset 15,57€

Janetta Ottosson Hallituksen virkistysillallinen 133,74€

Tilitapahtumat edeltävän kokouksen jälkeen:



Päivämäärä Saaja/maksaja Määrä

09.05.2023 AINEJÄRJESTÖ SPUTNIK RY

Punahaalarisitsien maksu

75,00 EUR

08.05.2023 TREANGLO OY

Kide.app tilitys

3 559,22 EUR

08.05.2023 HEF GROUP OY

Haalarimerkkitilaus

-626,88 EUR

04.05.2023 JYV SEUDUN NUORISOSEURA RY

Vapun kotibilepaikan vuokran palautus

350,00 EUR

03.05.2023 K-market Ruokavinkki

Iltakoulun eväät

-21,91 EUR

03.05.2023 MH SERVICE OY

HopLop järjestyksenvalvonta

-195,92 EUR

02.05.2023 HEF GROUP OY

Haalarimerkkitilaus

-257,43 EUR

02.05.2023 JYVÄSKYLÄN YLIOPISTO

Kaplaakisitsien tilavuokra + siivous

-353,40 EUR



29.04.2023 KOPRA ELLA

JÄSENMAKSU

8,00 EUR

28.04.2023 JKLN TYÖVÄENYHDISTYS RY

Punahaalarisitsien Aalto-salin vuokra

-1 252,90 EUR

27.04.2023 TREANGLO OY

Kide.app tilitys

258,14 EUR

26.04.2023 PALVELUMAKSU

Pankin palvelumaksut ajalta 1. - 31.3.2023

-23,70 EUR

25.04.2023 SUMUP LIMITED

SumUp tilitys

295,54 EUR

24.04.2023 PAYTRAIL OYJ

PRH Sääntömuutos maksu

-100,00 EUR

24.04.2023 TREANGLO OY

Kide.app tilitys

1 008,85 EUR

21.04.2023 POSTI OY

College-paitojen pakettikoodit

-17,60 EUR

21.04.2023 JYVÄSPEKSI RY

PEDAGO RY + ESITYSLIPUT

-100,00 EUR



20.04.2023 SUMUP LIMITED

SumUp tilitys

121,67 EUR

18.04.2023 SUMUP LIMITED

SumUp tilitys

118,22 EUR

17.04.2023 ELINA RAUTIO

Kulukorvaus

-38,70 EUR

17.04.2023 JIMI RYTKÖNEN

Kulukorvaus

-170,00 EUR

17.04.2023 FRIIDA VALLIN

Kulukorvaus

-40,00 EUR

11. Hupi

Keskusteltiin siitä, mitä Pedagon pallomerelle aiotaan tehdä, kun sen altaassa on

reikä. Päätettiin, että se, joka seuraavaksi tarvitsee tapahtumassa, korjaa altaan.

Palloille aiotaan myös keksiä uusi kantosysteemi: pienien pussien sijaan pari isompaa

pussia.

11.1. Liikuntavuoro

Jäänyt kesälomalle, syksyllä uudet kuviot yhdessä muiden kasvisten kanssa.

Suunnitteilla muun muassa vastuukuukaudet, jotta vetovastuu jakautuisi tasaisemmin

liikuntavastaavien kesken.



Syksylle olisi myös tarkoitus tehdä maanantaista liikuntapäivä: sekä liikkavuoro että

liikkakokeilut olisivat aina maanantaisin.

11.2. Kirjakerho

Heidi ja Tinja jatkavat kirjakerhon parissa.

Rahaa uusiin eväisiin on mennyt 6,05 €.

Syksyn aikataulut ovat vasta suunnitteilla.

Tauko 18.13-18.25.

12. Edunvalvonta

Ollaan saatu kaksi yhteydenottoa koskien opintojen toteutusta ja käytänteitä

esimerkiksi poissaolojen suhteen. Edunvalvojat ovat olleet yhteyksissä Pasi Ikoseen ja

asiaa on lähdetty viemään eteenpäin.

12.1. Kevään jäsenkysely

Käytiin läpi jäsenkyselyn tulokset ja sieltä edunvalvojien tekemät nostot.

Vastauksia kyselyyn saatiin yhteensä 16 ja vastaajia oli kaikilta vuosikursseilta.

Vastauksissa toivottiin lisää opiskelijoiden ja opettajien välistä yhteistyötä, annettiin

ehdotuksia liikuntakokeiluihin ja nostettiin esille polarisaatio liittyen alkoholin

käyttöön.

Keskusteltiin tapahtumien holiton - holillinen -jaottelusta ja tapahtumien luonteesta.

Tapahtumissa etusijalla tulisi olla tekeminen - ei juominen. Asiaa käsiteltiin myös

edellisen hallituskauden aikana Pedagon uutta yhdenvertaisuusohjelmaa tehdessä.

13. Yhdenvertaisuus



Yhdenvertaisuusvastaavat olivat mukana The Vapussa. Välivettä tarjoiltiin, mutta

keskustelua yhdenvertaisuudesta ei herännyt.

13.1. Yhdenvertaisuus- ja opintokysely

Kyselyssä käsiteltiin opintoja sekä ainejärjestön toiminnan saavutettavuutta kuluneen

vuoden ajalta. Vastauksia saatiin yhteensä 16, vastausaikaa oli huhtikuun ajan.

Opintoihin liittyen vastauksissa toivottiin enemmän käytännön työelämään

valmistavaa opetusta, yhteistyötä erityispedagogiikan opiskelijoiden kanssa sekä

kehuttiin opintojen monipuolisuutta.

Yhdenvertaisuus-osiossa turvahenkilöiden tarpeellisuus herätti erimielisyyksiä,

toivottiin enemmän vuosikurssien välistä toimintaa sekä toivottiin myös

monipuolisempia alkoholittomia tapahtumia.

Vastauksista tehty kooste välitetään laitokselle ja toimikuntiin. Jäsenistölle tehdään

Instagramiin postaus aiheesta.

14. SOOL

Ainejärjestötoimijoiden kiitosilta torstaina 11.5.

15. Kestävä kehitys

Kestävän kehityksen aamiainen järjestettiin kokousta edeltävän viikon torstaina 4.5.

15.1. Pedagon kestävän kehityksen ohjelma

Ensi syksynä järjestetään kolme tapaamista, joihin jäsenistö voi osallistua.

Tapaamisilla käydään pienissä palasissa läpi ohjelmaa.

Ohjelmassa otetaan huomioon kaikki kestävyyden osa-alueet (sosiaalinen,

taloudellinen, ympäristö, kulttuurinen).



15.2. Hyväntekijä-merkki

Tällaista oli toivottu eli täältä pesee!

Merkin hinta tulee olemaan 3,5 - 4 €. Tilataan alkuun noin 50 kappaletta.

Jokaisesta myydystä merkistä ainakin osa tuotoista menee Suomen

luonnonsuojeluliiton saimaannorppien suojelutyöhön. Vuoden lopussa tehdään

kertalahjoitus myytyjen merkkien perusteella.

Myynti tapahtuu Sumuppin kautta ja Sumuppiin tehdään oma kategoriansa tälle

merkille, jotta pysytään perillä lahjoitettavasta summasta.

Päätetään lahjoitukseen lähtevä summa per merkki sekä merkin lopullinen ulkomuoto

myöhemmin.

Jätetään myös hautumaan kokouksessa herännyt idea: joka vuosi eri eläin ja eri

kohde.

16. Yhteistyö

Yritysyhteistyövastaava Saaga Rissanen on yhteydessä uusien yhteistyökuvioiden

tiimoilta ainakin Deloreaniin, Polkupyörätoriin sekä Wayouttiin.

Julkaistaan voimassa olevat yhteistyöedut ennen kesälomalle siirtymistä someen.

Saaga Rissanen laittaa vielä kaikille yhteistyökumppaneille viestiä ennen kesää:

ollaan menossa kesälomille eikä meitä ehkä tavoita yhtä nopeasti kuin lukuvuoden

aikana.

Jäsenistöltä tuli toivetta Jack&Jones ja Vero Moda -tyyppiseen iltamaan yhdessä

Marimekon kanssa. Suunnitellaan tätä syksylle ja kysytään heiltä samalla halukkuutta

myös muuhun yhteistyöhön.



Lokakuussa syyslomaviikon jälkeen tulee vaatesovitus ja tilaus. Tällä hetkellä

suunnitelmissa tilata Kloffalta.

16.1. Haalaritilaus

Sopparit:

- Cafe Europa 300 €

- Keskimaa 475 €

- Heidi’s Bier Bar 250 €

- Sataman kahvila ja laivat 250 €

- Semma 6 € / per haalari

- OAJ / SOOL 350 €

Mahdollisesti uusia sponsoreita (Saaga Rissanen on yhteyksissä yritysten kanssa)

- Delorean

- Kide.app

16.2. Yhteistyösopimukset

Vero Moda ja Jack&Jones sopimus on valmis. Heidän puolesta kaikki on ok ja

sopimus voidaan laittaa allekirjoitukseen.

Laajikselta odotellaan uusia sopimusehtoja.

Sataman laivat ja kahvila -sopimus on lähetetty heille tarkistettavaksi. Muutoksia tuli

hintoihin ja Facebook otettiin pois mainontakanavasta. Heidän puolesta toivottiin

myös selkeämpää viestintää jäsenille siitä, että jäsenetu tulisi näyttää jo heti alkuun

tilatessa tuotteita.

Heidi’s Bier Bar sopimukseen lisättiin edut myös LA Bariin (NYX sovellukseen):

- 5 kpl 4 € drinkkilippuja, käytettävä ennen klo 23 (max 3 illassa)

- 3 kpl 12 € ämpärilippu, käytettävä ennen klo 23 (max 1 illassa)

- Edut uusiutuvat joka kuukausi



17. Tulevat pöhinät

Tässä kohtaa kaikilla tapahtumilla ei vielä ole paikkaa, mutta ne tarkentuvat syksyn

kokouksissa.

17.1. Kasvisten syyskauden avajaiset, Freetime, 4.9.

Abakuksella järjestysvastuu, infotaan tapahtumasta Pedagon viestintäkanavissa.

17.2. Kasvisfuksien syysrieha, 6.9.

Kasvikset järjestävät tapahtuman yhdessä, mukana ainakin Pedago, Varkaat, Abakus,

Emile ja Jano. Tapahtuma alkaa klo 17 Kampuksen kentällä ja sen jälkeen on kaikille

vuosikursseille avoimet jatkot Lolassa.

Tapahtumasta saa haalarimerkin, Emile hoitaa tämän. Haalarimerkkiä myydään 3 €,

100 kpl. Pedago hakee tapahtumaan JYYn avustusta (200 €).

Pedagolla on tapahtumassa kaksi pistettä: tutoreilla kyykkä ja hallituslaisilla

pomppulinna (90 €).

Syysriehan järjestämisestä pidetään palaveri 23.8.

17.3. Pedagon liikuntatapahtuma, 7.9.

Pelataan norsufutista ja sekoitellaan vuosikursseja joukkueita jaettaessa.

Tutorit ja liikuntavastaava Saku Virtanen järjestävät.

17.4. Taidetta ja viiniä, Café Europa, 13.9.

Kulttuurivastaava Friida Vallin järjestää.



Päivä lyöty lukkoon jo aikaisemmin eli laitellaan vaan viestiä Europalle päin että

onhan kaikki edelleen ok.

17.5. Syyskuun hengailuilta, 14.9.

Muutettu laitoksen ja muiden kasvisten kanssa järjestettäväksi, pitsaa ja pomeja

-tyyppiseksi tapahtumaksi. Tutustutaan puolin ja toisin sekä hengaillaan.

17.6. Kasvisten kirppis, 20.9.

Kaikkia kasviksia on kontaktoitu ja kaikki on messissä.

Tapahtuma kestää koko päivän.

17.7. International hangout with kasvikset, 20.9.

Suunnitteilla Revolutioniin.

Veera Hynninen ja Tuire Väärä järjestävät.

17.8. Excu 21.-23.9.

Kaksipäiväinen reissu alustavan suunnitelman mukaan Helsingissä ja

Lappeenrannassa.

Jimi Rytkönen ja Sonja Holm järjestävät.

Helsingin päässä mietteissä olevia vierailukohteita ovat Opetushallitus, kustantamot,

Helsingin yliopiston OKL sekä jokin kouluvierailu. Majoitus on vielä mietinnän alla.

Lappeenrannassa oli Kaplaakin kanssa menoa. Kaplaaki hoitaisi ohjelmat ja

majoitukset.



Osallistumismaksu olisi noin 60 € ja osallistujia olisi noin 50. Tehdään

ennakkoilmoittautuminen, jotta voidaan perua ajoissa, jos ei olekaan tarpeeksi

osallistujia.

Tarkoituksena olisi varata noin 2 000 € matkoihin / bussiin ja noin 1 000 € muihin

menoihin. Mietittiin myös, voisiko yliopistolta tai OAJ:lta saada jonkinlaista

rahoitusta.

17.9. Selkee (sober curious), 28.9.

Alustavasti suunnitteilla poikkitieteellinen ja holiton poikkareiden tyyppinen

biletapahtuma mahdollisesti Heidi’s Bier Barissa.

17.10. Vuosijuhlat, Hotelli Verso, 13.10.

Päivämäärää on siirretty Kauppakadun approjen vuoksi.

Ekat Save the date -jutut vujuihin liittyen laitetaan ulos jo keväällä.

17.11. Sillis, 14.10.

Ollaan kontaktoitu jo yhtä tilaa, mutta ideoita otetaan edelleen vastaan.

18. META

Kokouskuulumiset: Minea Nirhamo ja Emma Kola

Hallituksen virkistäytymisen ruokatilaus: - 133,74 €

Haalarimerkkien päivitys: Janetta Ottosson tekee kesän aikana erilaisia

haalarimerkkisuunnitelmia, jotta Pedagolle saataisiin uusia haalarimerkkejä myyntiin.

19. Seuraava kokous ja kokouksen päätös



Seuraava kokous pidetään 26.08.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 19.24.

Jyväskylässä 09.05.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


